
 

Vasta Kooli hoolekogu  

koosoleku protokoll 

 

 

Vastal               9. mai 2023 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed Krista Leppik, Kristo Saaremägi, Liisi Vimberg, 

Raivo Heinmets, Kea Preis ja Pille Kajar. 

Koosolekule oli kutsutud Vasta Kooli direktor Silva Kiili ja HEV koordinaator Ülle Viller 

Puudus Egle Järvepere, Ainar Sepnik, Tiina Rikkolas. 

 

Päevakord: 

 

1. Kooli eelarve seis, toetajad, kokkuhoiupoliitika rakendamine  

2. Probleemsete õpilaste toetamine   

3. Tublide õpilaste vastuvõtt  

4. Järgmise õppeaasta planeerimine (õpilased, personal)  

5. Muud küsimused 

 

 

 

1. Kooli eelarve seis, toetajad, kokkuhoiupoliitika rakendamine 

Silva Kiili: Käesolevaks ajaks on kõigi töötajate töölepingud ja ametijuhendid kaasajastatud, 

uus arengukava on tehtud. Hea uudis on, et Riigikogus on loodud õpetajate toetusgrupp. 

Kavas on luua ka mõisakoolide toetusgrupp. 

Mõisakoolide kokkusaamisel tekkis mõte, et ka meie kooli nime võiks täiendada ning meil 

võiks olla Vasta Mõisakool. 

Eelarvega oleme majanduskulude osas suutnud püsida graafikus. Kõik rakendatud 

kokkuhoiumeetmed on andnud tulemuse ning elektri- ja küttekulu on olnud isegi natuke 

väiksem kui planeeritud. Kindlasti on sellele kaasa aidanud puistevilla paigaldamine katuse 

alla. Väike puudujääk on aasta lõpus ette näha õppevahendite ja õpetajate koolituste 

summade osas, kuna need on jäänud eelmise aasta tasemele 
Vasta Kooli on toetanud mitmed kohalikud ettevõtjad: Fermi Energia, Varudi Mõis, Kraavi 

Põllumajandus, Aasukalda Farm, Neeme Järvi, Raivo Heinmets. Õpetajate päeval said kõik 

kooli töötajad praktilised pleedid ning Vasta Kooli esindanud korvpallimeeskond sai kooli 

võistlussärgid.  

 

 

Otsustati: informatsioon võeti teadmiseks. Hea on näha, et kohalikud ettevõtjad kooliga 

koostööd teevad. Hoolekogu on väga rahul direktor Silva Kiili tegevusega. Selle õppeaasta 

jooksul on ta ära jõudnud teha suure töö dokumentatsiooni korrastamisel ja kaasajastamisel, 

on eest vedanud arengukava koostamist ning koos õppealajuhataja Berit Teiniga on nad 

loonud väga hästi toimiva meeskonna. 

 

 

 

 



2.  Probleemsete õpilaste toetamine  

Silva Kiili: HEV lastega tegeletakse pidevalt. Kooli HEV koordinaator lõpetab vastava 

täiendkoolituse. Kurb on, et kool on probleemiga praktiliselt üksi, ka kodude toetust mitmel 

juhul ei ole. Keeruline on leida lastele sobivat õpikeskkonda, sest sobivates koolides kohti ei 

ole ning koolil puuduvad vastavad spetsialistid.  

Ülle Viller: Mitmel lapsel oleks vaja kohta erikoolis, kus oleks tagatud talle parim tugi. 

Väga suur puudus on eripedagoogist. Meil on mitu last, kes vajaksid õppimist erimetoodika 

alusel.  

 

Otsustati: informatsioon võeti teadmiseks. Teha vallavalitsusele ettepanek teha kooliga 

koostööd tuge vajavate perede abistamisel.  

 

3. Tublide õpilaste vastuvõtt  

Silva Kiili: Tublide õpilaste vastuvõtt toimub 9. juunil Pada aidas. Koolis on 56 last, kes 

õpivad hinnetele hea ja väga hea. Vastuvõtule kutsutakse hea õppeedukusega lapsed, kellel 

on ka käitumine hea.  

 

Otsustati: info võtta teadmiseks. Hoolekogu esindaja osaleb vastuvõtul 

 

 

4. Järgmise õppeaasta planeerimine (õpilased, personal) 

 

Silva Kiili: Otsime klassiõpetajat, abiõpetajat ja eripedagoogi. Uuest aastast on 

Haridusministeeriumi poolt ka uued nõudmised õpetajatele.  

Kooli õppejuhi eestvedamisel juurutame HM poolt vastu võetud uut õppekava.  

Mõisatiigi ja pargipuude teemat on arutatud muinsuskaitse, keskkonnaspetsialistide ja valla 

majandusosakonnaga. Tiigile on vaja rajada ümber piire. Pargis on vaja võtta maha ohtlikud 

puud ning asemele istutada uued.  

Juba toimunud evakuatsiooiõppuse teoreetilise koolituse jätkuks on praktiline õppus 

kavandatud septembrisse.  

 

Otsustati: Info võeti teadmiseks.  

 

5. Muud küsimused. 

Silva Kiili: E-kooliga toimunud intsident on antud politsei menetlusse ning esimesi 

tulemusi on oodata 19. nädala lõpuks.  

 

 

 

Koosoleku lõpp 18:00 

 

Koosoleku juhataja 

 

 

 

Pille Kajar  


